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Abstract (en)
The system has a mounting frame (14) and a container (10) for intermediate storage of a prespecified quantity of water of between 5 and 10 litres.
An attachment (18) is provided for a toilet bowl or dish. The frame has mounting elements (12) for a unit on the walls of a 90 degree chamber corner.
The attachment is provided on the frame whose width (B) is set by the rear width of the toilet bowl. The design of the container is suited to the space
provided by the installation of the frame. The mounting depth (T) of the frame is preferably 20 to 23 cm; The width (B) of the frame is preferably 24 to
40 cm; and the height of the frame is preferably 90 to 105 cm.

Abstract (de)
Spülsystem für eine Toilettenspülung, mit einem Einbaurahmen (14); einem Behältnis (10) zur Zwischenspeicherung einer vorgebbaren
Wassermenge von vorzugsweise etwa 5 bis 101; und einer Befestigung (18) für eine Toilettenschüssel oder ein Urinal, wobei der Einbaurahmen
(14) Montageelemente (12) aufweist, die für eine Anlage an den Wänden einer 90°-Raumecke ausgebildet sind; die Befestigung (18) an dem
Einbaurahmen (14) vorgesehen ist; die Breite (B) des Einbaurahmens im wesentlichen nur durch die rückwärtige Breite der Toilettenschüssel
festgelegt ist; und die Formgebung des Behältnisses (10) an den Raum angepaßt ist, der durch die Montage des Einbaurahmens in eine 90°-
Raumecke vorgegeben ist. <IMAGE>
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